

## Founders



**Jennifer Schellinck** is passionate about bringing cutting-edge data technology to organizations wanting to develop the best analysis and decisions. She applies the latest machine-learning and systems-modelling techniques to help organizations achieve their greater potential.

Jennifer's machine learning and simulation expertise comes from her background in Cognitive Science, earning a Ph.D. in 2009. As an Adjunct Professor at Carleton University, she remains active in academia and keeps up-to-date on current research. She has been offering data-based workshops since 2015.

She founded **Sysabee** in 2012 and is a founding member of the **Data Science Experts Group**, an association of specialists who customize data-driven solutions for each client.



**Patrick Boily** is interested in the application of mathematics/statistics to evidence-based decision support. He has worked on 25+ such projects since 2008, first as a public servant, then as a quantitative consultant for Carleton University, and later through his company **Idlewyld Analytics and Consulting Services**.

Patrick is fully bilingual and has taught over 40 university courses in mathematics, statistics, data analysis, machine learning, and quantitative consulting. He has been leading workshops and training courses on data analysis/machine learning since 2015.

He has extensive experience in data science, machine learning, A.I. and predictive analytics, data cleaning, data visualization, queueing systems, stochastic modelling, and simulations – managing and being involved in numerous projects in these subject areas from inception to completion.



**Stephen Davies** is the CEO of **DAVHILL Group**, a business intelligence and data analytics company based in Ottawa, Ontario, specializing in the implementation of Business Intelligence, Artificial Intelligence, and Machine Learning Systems. At DAVHILL, Stephen's main focus is to make data real and useable for everybody.

Stephen has more than 25 years of experience working in both public and private sectors. With an academic background in Physics and Engineering, he has worked in semiconductor and OEM manufacturing as an engineer and supply chain director.

Early in his career in operations management, he started to do data analysis and never quite escaped. As a Business Intelligence and Process Transformation consultant he is delighted to provide training courses to the Data Action Lab.

## Fondatrice et fondateurs



**Jennifer Schellinck** se passionne à apporter une technologie de données de pointe aux organisations qui souhaitent développer d'excellentes analyses et décisions. Elle applique les dernières techniques d'apprentissage automatique et de modélisation de systèmes afin d'aider les organisations à atteindre leur plus grand potentiel.

L'expertise de Jennifer en apprentissage automatique et en simulations s'appuie sur sa formation en sciences cognitives, domaine dans lequel elle a obtenu un doctorat en 2009. À titre de professeur auxiliaire à l'Université Carleton, elle demeure active dans le milieu universitaire et se tient au courant des recherches actuelles. Elle offre des ateliers axés sur les données depuis 2015.

Elle fonde **Sysabee** en 2012, ainsi que le **Data Science Experts Group**, une association de spécialistes des données qui offrent des solutions personnalisées.



**Patrick Boily** s'intéresse à l'application des mathématiques et de la statistique à l'appui décisionnel. Il a participé à plus de 25 projets dans ce domaine depuis 2008, d'abord à titre de fonctionnaire, puis en tant que consultant principal pour l'Université Carleton, et finalement par l'entremise de **Services conseils Idlewyld**.

Patrick est parfaitement bilingue et a enseigné plus de 40 cours universitaires en mathématiques, en statistique, en analyse de données, en apprentissage automatique et en conseils quantitatifs. Il dirige des ateliers et des cours de formation portant sur l'analyse de données et l'apprentissage automatique depuis 2015.

Il possède une vaste expérience dans plusieurs domaines de nature quantitative et a géré de nombreux projets de cette sorte.



**Stephen Davies** est le PDG du **DAVHILL Group**, une compagnie d'Ottawa, en Ontario, se spécialisant en veille économique et en analytique ainsi que dans l'implémentation de l'intelligence artificielle et des systèmes d'apprentissage automatique. Son objectif principal chez DAVHILL est de démythifier le monde des données et de les rendre utilisable pour tous et toutes.

Stephen a plus de 25 ans d'expérience dans le secteur public et au privé. Il a étudié la physique et le génie, a travaillé dans les domaines des semi-conducteurs et de la fabrication d'équipement d'origine en tant qu'ingénieur et en tant que directeur de chaîne d'approvisionnement.

Stephen est ravi d'offrir une formation axée sur une meilleure utilisation des données par l'entremise du Data Action Lab.